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PROTOKÓŁ  Nr XII/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 28 października 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych do punktu 4 porządku obrad 

(nieobecny radny Mariusz Walaszczyk), przy podejmowaniu uchwał punkt 7 porządku obrad 

obecnych 13 radnych (nieobecni: B. Aksiutin, M. Piotrowska),    

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1440.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jan Mokrzycki – wiceburmistrz Bobolic, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Krzysztof Sitarz – dyrektor  M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pan Marian Dziadul, „Głos Koszaliński”, 

• Pani Renata Tomczak – Radna Rady Powiatu,  

• Pan Jacek Pietnoczka – Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Dariusz Michalak – Dyrektor Gimnazjum w Bobolicach, 

• Pani Anna Kuropatnicka – Wicedyrektor Gimnazjum w Bobolicach, 

• Pani Renata Kowalska – Dyrektor SP w Bobolicach, 

• Pani Teresa Halasz – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Bobolicach,  

• Pan Andrzej Niemczewski – Dyrektor ZSP w Dargini, 

• Pani Ludmiła Posełkiewicz – Dyrektor SP w Kłaninie,  

• Pani Iwona Golas – Dyrektor SP w Drzewianach, 

• Pani Grażyna Sikorska – Dyrektor SP w Kurowie,    

• Sołtysi, 
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Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2011 roku. 

3. Sprawozdanie z działalności dydaktyczno-wychowawczo-opiekuńczej placówek 

oświatowych gminy Bobolice za rok szkolny 2010/2011.  

4. Trybuna sołecka. 

5. Trybuna obywatelska.   

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2011 rok;  

2. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-2023; 

3. emisji obligacji Gminy Bobolice oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 

4. wielkości środków publicznych przeznaczonych na udzielenie pomocy w ramach 

zwolnień z podatku od nieruchomości; 

5. ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

6. ustalenia stawek podatku od środków transportowych; 

7. ustalenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego oraz stawek podatku rolnego;  

8. ustalenia ceny sprzedaży drewna dla celów podatku leśnego oraz wysokości stawek 

podatku leśnego;  

9. opłaty od posiadania psów;  

10. ustalenia inkasentów pobierających podatek od nieruchomości, podatek rolny, leśny, 

opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową i miejscową na terenie gminy 

Bobolice; 

11. wysokości stawek opłaty targowej oraz terminów płatności i sposobu jej poboru na 

terenie gminy Bobolice;  

12. uchylenia Uchwały nr XLIII/384/10 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 27 sierpnia 

2010 r. w sprawie  przystąpienia Gminy Bobolice do wspólnej realizacji projektów pn. 

„Wrota Parsęty II – Infrastruktura społeczeństwa informacyjnego w dorzeczu Parsęty" 

oraz „Wrota Parsęty II – Usługi społeczeństwa informacyjnego w dorzeczu Parsęty"; 

8.  Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

9. Zakończenie obrad. 
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Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 29 września 2011 roku był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności dydaktyczno-wychowawczo-opiekuńczej 

placówek oświatowych gminy Bobolice za rok szkolny 2010/2011.   

 Jako pierwsza głos zabrała Pani Teresa Halasz Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

w Bobolicach. Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu.  

Pani Wiceburmistrz Jan Mokrzycki powiedział, że z informacji przedstawiony przez Panią 

Dyrektor Przedszkola wynika, że w przedszkolu stosowane są różne formy zajęć rozwijające 

zdolności dzieci. Poprosił o dopowiedzenie jakie formy dodatkowych zajęć proponuje 

przedszkole? Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi, mówiąc, że oprócz zajęć planowych w 

przedszkolu odbywa się rytmika, prowadzone są lekcje religii, teatrzyki, koncerty, spotkania 

ze strażakami, w bibliotece, na policji, w mleczarni, na poczcie. Organizacja taki spotkań daje  

szersze możliwości rozwoju dzieci. Pani Wiceburmistrz powiedział, że należy podkreślić jak 

trafionym pomysłem było przeniesienie oddziału przedszkola na ulicę Szkolną, dzięki czemu 

został rozwiązany problem z zapewnieniem miejsc dzieciom w przedszkolu.   

 Następnie głos zabrała Pani Iwona Golas Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Drzewianach. Informacje przedstawione przez Panią Dyrektor stanowią załącznik do 

protokołu. Pani Wiceburmistrz zapytał jak kształtuje się liczba dzieci w szkole w 

Drzewianach? Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi, mówiąc, że do tej pory liczba ta kształtuje 

się na poziomi 54-55 dzieci. Pan Wiceburmistrz dodał, że wysoki poziom awansu 

zawodowego nauczycieli, duża ilość szkoleń kadry pozytywnie wpłynęła na osiągane 

rezultaty w sprawdzianie i indywidualnych osiągnięciach uczniów.  

 Jako kolejna głos zabrała Pani Grażyna Sikorska Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Kurowie. Przedstawione informacje stanową załącznik do protokołu. Pan Jan Mokrzycki 

Wiceburmistrz zapytał jak kształtuje się liczba dzieci w szkole w Kurowie? Pani Dyrektor 

odpowiedziała, że liczba ta kształtuje się na poziomie 50 uczniów. Na zakończenie Pan 
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Wiceburmistrz podkreślił i pochwalił Panią Dyrektor za starania w pozyskiwaniu środków na 

remonty, a zwłaszcza na chodnik, który został położony przed szkołą.  

 Następnie głos zabrała Pani Ludmiła Posełkiewicz Dyrektor Szkoły Podstawowej im. 

Jana Brzechwy w Kłaninie. Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Pan 

Wiceburmistrz zapytał jak w szkole w Kłaninie przedstawia się liczba dzieci oraz jak 

kształtuje się współpraca z rodzicami? Pani Dyrektor powiedziała, że w obecnym roku 

szkolnym jest 71 dzieci w poprzednim było 56 dzieci, a współpraca z rodzicami odbywa się 

prawidłowo.  

 Pan Andrzej Niemczewski Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Dargini 

przedstawił sprawozdanie z działalności swojej jednostki. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. Pan Wiceburmistrz zapytał jak Pan Dyrektor ocenia współpracę z rodzicami? Pan 

Dyrektor współpracę z rodzicami ocenia bardzo dobrze, a potwierdzeniem tego stanu może 

być radny Pan Ireneusz Bednarczyk, który jednocześnie jest przewodniczącym Rady 

Rodziców w ZSP w Dargini. Na zakończenie Pan Wiceburmistrz podziękował Panu 

Dyrektorowi za starania dotyczące kompleksowego remontu boiska w szkole przy 

niewielkich nakładach finansowych gminy.  

 Głos zabrała Pani Renata Kowalska Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza w Bobolicach. Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 Na zakończenie głos zabrali Pan Dariusz Michalak Dyrektor Gimnazjum im. Agaty 

Mróz – Olszewskiej oraz Pani Anna Kuropatnicka Wicedyrektor Gimnazjum.  

Pan Jan Mokrzycki na zakończenie podziękował w imieniu Pani Burmistrz, własnym oraz 

radnych Rady Miejskiej dyrekcji szkoły za wzorowo przygotowaną uroczystość nadania 

imienia gimnazjum.   

Radna Powiatu Pani Renata Tomczak zapytała czy te 30 osób, o których mówił Pan w 

sprawozdaniu, które zostały skierowane na badania do poradni psychologiczno-pedagogicznej 

dotarły tam i czy Pan Dyrektor ma taka informację?  

Odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor mówiąc, że na pewno nie wszystkie osoby dotarły do 

poradni, leży to w kwestii rodzica.    

 

Obecnych 15 radnych przybył radny Mariusz Walaszczyk 

 

Ad. 4. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Helena Bubień – sołtys sołectwa Chociwle, Pani sołtys zwróciła uwagę na 

niepokojący problem, który pojawia się co roku w związku ze świętem zmarłych, a 
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mianowicie kradzieże kwiatów i zniczy z grobów. Prośba Pani sołtys o patrole Straży 

Miejskiej w godzinach popołudniowych na cmentarzu w Bobolicach w tych dniach.  

Pani sołtys powiedziała także, że odbyło się forum sołtysów w Boninie, na którym 

zostały wyłonione władze i powołane Powiatowe Stowarzyszenie Sołtysów. W skład 

zarządu wchodzą przedstawiciele z każdej gminy, gminę bobolice reprezentować będzie 

Pan Bogdan Majewski wieloletni sołtys sołectwa Głodowa.   Pani Hanna Obławska 

została przewodniczącą komisji rewizyjnej.  

Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi na temat patroli Straży Miejskiej mówiąc, że Straż 

Miejska wzmożone dyżury zaczyna już od 31 października do 2 listopada. Wiadomo, że 

w czasie nocy policji ani straży na cmentarzu nie będzie.  

 

Ad. 5.Trybuna obywatelska 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pani Renata Tomczak radna Rady Powiatu – powiedziała, że na sesji Rady Powiatu 

została podjęta uchwała dotycząca programu współpracy powiatu koszalińskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2012, zadania jakie są prowadzone w tym programie to: z zakresu 

pomocy społecznej, ekologii i ochrony środowiska przyrodniczego, wspieranie i 

upowszechnianie kultury fizycznej, w zakresie kultury, sztuki ochrony dóbr kultury i 

dziedzictwa narodowego. Na rok 2012 są zabezpieczone środki w kwocie 1 mln 888 

tyś. zł. Na ostatnie sesji powiatu zostały przesunięte niewykorzystane środki w kwocie 

30 tyś. zł, które były zabezpieczone na sport, ponieważ żadne z LKS i SKS nie złożyło 

wniosku. Podczas sesji Rady Powiatu pojawił się temat zimowego utrzymania dróg, 

Pani radna poprosiła radnych i sołtysów o to, żeby zgłaszali do gminy najbardziej 

krytyczne punkty, żeby informacja ta trafiła do Powiatowego Zarządu Dróg. W 

listopadzie zostanie podany numer telefonu dyżurnego. Kolejna sprawa, o której 

powiedziała Pani radna to współpraca gminy Bobolice z poradnią psychologiczno – 

pedagogiczną w Koszalinie. Są problemy w dojazdach dzieci i rodziców do tej 

poradni, podejmowane są działania dyrekcji poradni wspólnie z M-GOPS w 

Bobolicach w dofinansowaniu wyjazdów. Propozycja radnych z powiatu jest taka, 

żeby gmina dowoziła osoby skierowane do poradni w Koszalinie.  

Pani radna zwróciła się z zapytaniem ile ze środków własnych gminy dopłacane jest 

do działalności oświatowej oraz ile wyniosło dofinansowanie gminy do lodowiska w 

Koszalinie, z którego można korzystać bezpłatnie ? 
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Na pierwszą część pytania odpowiedzi udzieliła Pani skarbnik mówiąc, że oczywiście 

subwencja oświatowa nie wystarcza na pokrycie wszystkich potrzeb. W sprawozdaniu 

półrocznym i rocznym w części opisowej w dziale oświaty jest dokładnie opisane ile 

wynosi subwencja a ile dopłata gminy.  

Odnośnie dofinansowania do lodowiska odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, 

że dofinansowanie wyniosło 4tyś. zł.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że:  

- w dniu 24 października została podpisana umowa z wykonawcą firmą „MAXMED” Zakład 

Usługowo – Handlowy Marcin Murzyn z siedzibą przy ul. Pomorskiej 49, 84 – 252 Orle, na 

usunięcie azbestu. Zakres rzeczowy umowy to demontaż, transport i utylizacja materiałów 

zawierających azbest w ilości 142 ton z 36 obiektów mieszkalnych i gospodarczych z terenu 

miasta i gminy Bobolice. Zakończenie prac ma nastąpić do 15 listopada br; 

- w okresie między sesjami odbyła się uroczystość nadania imienia Gimnazjum w 

Bobolicach; 

- 10 października odbyło się spotkanie, które miało zainicjować  

  powstawanie młodzieżowych drużyn pożarniczych na bazie 5 szkół podstawowych i 2 

gimnazjów; 

- 13 października Pani Burmistrz wspólnie z Panem Wiceburmistrzem brała udział w 

uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej, które odbywały się we wszystkich 

placówkach oświatowych;  

- Pani Burmistrz dokonuje systematycznego przeglądu dróg gminnych oraz oceny zadań 

zarządców dróg innych niż gminne 

- 18 października Pani Burmistrz uczestniczyła w święcie Dniu Osób Starszych 

organizowanych przez świetlicę „Tafla” dla słuchaczy BUTW i klubu seniora „Wrzos”;  

- 20 października udział Pani Burmistrz w wyjeździe do Koszalina z zespołem „Ziemi 

Bobolickiej” i „Drzewianiankami” do Radia Koszalin, dotyczyło to udziału w wieczorze na 

ludowo; 

- 21 października zostali przyjęci przez Panią Burmistrz i Wiceburmistrza zawodnicy oraz 

trener naszych piłkarzy, którzy reprezentowali gminę na wojewódzkim turnieju o puchar 

premiera Donalda Tuska oraz w ostatecznych eliminacjach krajowych, gdzie zajęli 13 

miejsce. Złożono im podziękowania i gratulacje;  

- 21 października odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady dotyczące ustalenia stawek 

podatku na 2012 rok z udziałem Pani Burmistrz, Wiceburmistrza i Skarbnika Gminy; 
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- 21 października na zaproszenie sołtysa Nowych Łozic odbyło się spotkanie w świetlicy w 

Łozicach – Cegielni Pani Burmistrz, Wiceburmistrza, radną Panią Justyną Terlecką i sołtysem 

sołectwa Nowe Łozice Panem Józefem Bobrowskim z mieszkańcami sołectwa; 

- 25 października Pani Burmistrz reprezentowała gminę Bobolice w koszalińskiej Katedrze na 

mszy świętej poświęconej rocznicy poświęcenia Katedry koszalińskiej połączona z 

poświęceniem i odsłonięciem płaskorzeźby poświęconej byłemu pierwszemu biskupowi 

naszej diecezji księdzu Jerzemu Ignacemu Jeżowi; 

- 26 października na terenie gminy Bobolice przebywała delegacja z Niemiec, która 

przyjechała na zaproszenie Starosty Koszalińskiego. Delegacji przedstawiona została izba 

muzealna; 

- trwają przygotowania do spotkania z mieszkańcami z miasta, które odbędzie się 18 listopada 

2011 roku o godzinie 18.00 w hali przy ul. Głowackiego;  

- zakończona została konserwacja rzeki Chociel, na odcinku, która przebiega w granicach 

miasta 4,5 km, inwestycja ta była realizowana przez Zachodniopomorski Zarząd Melioracji i 

Urządzeń Wodnych w Szczecinie Oddział w Koszalinie. Prace zostały zakończone i odebrane 

24 października br; 

- do końca bieżącego roku zostanie uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego dla 

farm w miejscowości Gozd, Kurowo, Ubiedrze, Cybulino. W Kurowie odbyło się spotkanie 

przedkonsultacyjne, na chwilę obecną opracowana została prognoza oddziaływania na 

środowisko i uzupełnienie projektu planu o wytyczne, które dostał inwestor od innych 

organów. Plan zagospodarowania przestrzennego będzie do wglądu do publicznej 

wiadomości oraz jeszcze w tym roku odbędą się konsultacje społeczne. Jeżeli chodzi o farmy 

wiatrakowe dla Drzewian to dobiega końca opracowanie prognozy oddziaływania na 

środowisko, spotkanie przedkonsultacyjne dla Drzewian planowane jest na koniec listopada 

br. Zaś wyłożenie do publicznego wglądu, dyskusji i konsultacji społecznych planu odbędzie 

się na początku roku 2012; 

- kolejnym ważnym tematem jest temat nieodpłatnego przekazywania działek od ANR dla 

gminy, na potrzeby placów zabaw i boisk sportowych; 

- Pani Burmistrz podziękowała sołtysom za to, że na spotkaniu z sołtysami wyszła propozycja 

sołtysów dotycząca upieczenia ciast na wigilię gminną, każde sołectwo upiecze jedno ciasto; 

 

Pan Wiceburmistrz Jan Mokrzycki przedstawił swoje sprawozdanie z działalności między 

sesjami.  
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Sprawozdanie dotyczy działalności Zastępcy Burmistrza Bobolic w okresie od 29 

września 2011r. do 28 października 2011r. i dotyczy działań podjętych w następujących 

zakresach: 

1. W spotkaniu w dniu 23.09.2011 r. udział wzięli:  

Z-ca Burmistrza Bobolic – Jan Mokrzycki, Kierownik MGOPS w Bobolicach – 

Jolanta Stępień, Dyrektor MGOK – Krzysztof Sitarz, Dyrektor ZUKiO w 

Bobolicach – Jan Rewkowski wraz z pracownikami – Krzysztof Misztal, 

Władysław Wierzbowiecki i Michał Pańczyszyn, Komendant SM w Bobolicach – 

Adam Panfil, Kierownik Obiektów Sportowych przy Gimnazjum Publicznym w 

Bobolicach - Zbigniew Rewkowski oraz pracownik UM – Sylwia Czarnecka. 

2. Termin Wigilii: 15.12.2011 r., g. 14:00-17:00. Rynek zostanie zamknięty dla ruchu 

dzień wcześniej w celu przygotowania choinki i rozstawienia namiotów. 

3. Miejsce: Rynek Miejski w Bobolicach, przewidywana liczba uczestników – 500 

osób (catering przewidziany będzie na 600 osób) 

4. Wszystko odbywać będzie się pod 4 namiotami z MGOK-u. Tył namiotów zostanie 

zakryty ścianami. W razie śniegu i dużego mrozu również zakryte zostaną częściowo 

ściany wewnętrzne. Ustawienie zależy od możliwości:  

 

                 MGOK 

        WERSJA I 

          

Fontanna     Biedronka 

 

 

     Pogotowie 

  

        MGOK 

         WERSJA II 

          

       Biedronka 

 

 

     Pogotowie 

Mały namiot nr 1 – żywa stajenka   

4          
2 

1   
2 

   Scena 

 3        2      

1   
2 

   Scena 

 3        2      
       4  
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Namioty 2 i 3 – stoły z ławkami do jedzenia. Nie wydzielamy osobnych miejsc dla 

vipów – wszyscy siedzą i jedzą razem.  

Namiot nr 4 – catering i wydawanie potraw 

5. Informację o Wigilii wraz z zaproszeniem mieszkańców umieścić na stronie 

internetowej, w BWS, na tablicy ogłoszeń, w gablocie Urzędu Miejskiego, wysłać do 

sołtysów i zaprosić wszystkich na sesji Rady Miejskiej przed świętami. Ponadto, 

wysyłamy do stowarzyszeń i dyrektorów (gości, którzy byli zaproszeni w latach 

ubiegłych) zawiadomienie z informacją o Wigilii.  

6. Dla dzieci zakupić cukierki, którymi św. Mikołaj będzie częstować - min. 30 kg. 

Święty Mikołaj  - Rafał Rożnowski + 3 osoby do pomocy z Tafli. 

7. Koszty: w budżecie zabezpieczone są środki w wysokości 5 000 zł. Nie będą 

pobierane żadne wpłaty jak w latach ubiegłych. MGOPS – na wniosek Mroku-u 

otrzymamy dodatkowo 1500 zł. Wniosek należy złoży do dnia 29.09.2011 r. 

8. Catering zapewniony przez p. Misztal, naczynia jednorazowe będą wliczone w cenę. 

Menu:  

Pierogi ruskie 120 kg x 13 zł = 1560 zł (liczone po 3 sztuki na osobę, średnio 

przypada 20 szt. na 1 kg),  

barszcz czerwony 200 litrów x 5 zł = 1000 zł (liczne po 0,2 max. 0,3 na osobę) 

łazanki 120 kg x 13 zł = 1560 zł (z 1kg obsłużymy 5 osób) 

 RAZEM: 4120 zł 

  

    Dodatkowo 23 blachy ciasta, które upieką: 

    - MGOK - 4 sztuki 

    - ŚDS - 2 sztuki 

    - Przedszkole Samorządowe - 2 sztuki 

    - Szkoła Podstawowa - 4 sztuki 

    - Tafla - 2 sztuki 

    - Gimnazjum i Hala - 5 sztuk 

    - ZUKiO – 2 sztuki 

    - UM – 2 sztuki 

do ciasta kawa i herbata (szczegóły do uzgodnienia, zależy nam na 2 dużych 

termosach) 

 

9. WC – dla organizatorów dostępne w Restauracji, dla mieszkańców – toalety publiczne 

na PKS-ie. 
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10.  Pani Burmistrz, Pan Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pani Kierownik 

Stępień, Pani Emilia Walter i Pani Inga Lewicka będą osobami reprezentującymi 

organizatorów Wigilii przy wydawaniu potraw - podzieleni na zmiany max. 30 

minutowe.  

 

Dodatkowo każda instytucja wyznaczy osoby do pomocy (np. w zbieraniu na bieżąco 

brudnych naczyń, dopilnowaniu czy nie brakuje jedzenia) i obsługi np. ciasta: 

• MGOPS – 2 osoby 

• MGOK – 4 osoby 

• UM – 3 osoby (Sylwia, Halinka, Stażystka) 

• Szkoła Podstawowa – 2 osoby 

• Gimnazjum + Hala – 2 osoby 

Łącznie 13 osób. Harmonogram prac zostanie ustalony w terminie późniejszym. 

Każda z osób otrzyma czapkę mikołajkową (od p. Z. Rewkowskiego). 

11. Żywa stajenka ze zwierzętami z Drzewian – Sylwia odpowiedzialna za kontakt z p. 

Sołtys Hanią Obławską w tej sprawie. 

12. Nagłośnienie, oprawa muzyczna – MGOK 

13. Występy artystyczne jak w roku ubiegłym. Odpowiedzialny MGOK. 

Występy z ŚDS, Tafli, MGOK-u, może Szkoła lub Gimnazjum wystawią Jasełka.  

14. Ustawianie namiotów i sprzątanie po Wigilii – ZUKiO 

15. Dekoracje namiotów, baner i choinka – p. Emilia Walter oraz Zbyszek Rewkowski. 

16. Przygotowanie stroików ze świeczkami na stoły: 

MGOK – 5 sztuk 

Gimnazjum + Hala - 5 sztuk 

MGOPS + Tafla – 5 sztuk 

Szkoła Podstawowa – 5 sztuk 

Łącznie: 20 sztuk 

17. Opłatki  - odpowiada UM. W połowie Wigilii Pani Burmistrz złoży mieszkańcom 

życzenia i symbolicznie zachęci do podzielenia się opłatkiem. Opłatki będą rozdzielone 

na 4 wiklinowe kosze i rozdane wszystkim uczestnikom (Św. Mikołaj wraz z 

pomocnikami).  

 
1) Realizacja działań dotyczących polityki lokalowej we współpracy z Dyrektorem 

ZUKiO. 
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2)  Działania dotyczące współpracy z inspektorem ds. oświaty i dyrektorami szkół w 

zakresie, dowozów szkolnych, kształcenia specjalnego, nauczania indywidualnego, 

prawidłowej organizacji i funkcjonowania placówek oświatowych: 

1. Współpraca z komitetem organizacyjnym zajmującym się przygotowaniem 

uroczystości nadania imienia Agaty Mróz- Olszewskiej Gimnazjum Publicznemu 

w Bobolicach 7 października bm. Jednym z zadań było sfinalizowanie przyjazdu 

krwiobusu. 

3) Działania dotyczące współpracy z inspektorami ds. promocji w zakresie działalności 

kulturalnej i sportowej, umieszczania informacji na stronach internetowych, 

Bobolickich Wiadomościach Samorządowych, przygotowaniu informacji 

umieszczanych w Obserwatorze Lokalnym , Głosie Koszalińskim portalu Budujemy 

Sportową Polskę, innych czasopismach. 

Działania te dotyczą również współpracy z Radiem Koszalin. Do tej pory Radio 

Koszalin od marca br. Wyemitowało 65 audycji i informacji promujących nasza 

gminę.  

4) Koordynacja przygotowań związanych z wyjazdem delegacji Gminy Bobolice na 

Litwę w dniach 1- 2 Października na dni Gminy Jaszuńskiej pt: „Spotkania u 

Balińskich”, które odbywały się  w partnerskim miasteczku Jaszuny. Delegację naszej 

gminy pojechała na zaproszenie Starosty Gminy Jaszuny Pani Zofii Griaznowej. 

Przedstawicielami delegacji byli:  

Przedstawiciele delegacji: 

1. Zdzisław Czarnecki- Przewodniczący Rady Miejskiej- 

2. Marek Golas- Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej- 

3. Justyna Terlecka- Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego- 

4. Zdzisław Strzelczak- Przewodnicząca Komisji ds. Rolnictwa,  

Leśnictwa i Ochrony Środowiska- 

5. Jan Mokrzycki- Zastępca Burmistrza Bobolic- 

6. Krystyna Dobrzańska- Sekretarz Gminy- 

Najważniejsze elementy programu podczas pobytu w Jaszunach to: 

- wieczór integracyjny partnerów, sponsorów oraz sympatyków gminy Jaszuńskiej, 

- koncert muzyczny w auli Szkoły Średniej im. Michała Balińskiego, 

- w niedziele uroczysta Msza Święta w kościele parafialnym p.w. Św. Anny w 

Jaszunach oraz koncert świąteczny.    
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Po powrocie Burmistrz Bobolic Pani Mieczysława Brzoza wraz z przedstawicielami 

delegacji przesłała w podziękowanie Pani Zofii Griaznowej – Staroście Gminy 

Jaszuńskiej. 

 

 

a) Kontynuacja współpracy z sołtysami- reprezentowanie Gminy Bobolice na XI 

Powiatowym Forum Sołtysów w Boninie- 22 października. 

5) Udział w spotkaniach i imprezach oświatowych, kulturalnych i sportowych:  

14 października – Dzień Edukacji Narodowej, 

Dzień Wychowawcy- w Świetlicy Środowiskowej „Tafla”. 

Dzień pieczonego ziemniaka- spotkania na placu zabaw przy ulicy Świerczewskiego.  

Spotkanie w gabinecie Pani Burmistrz z finalistami Turnieju Piłkarskiego  

 

Przy podejmowaniu uchwał obecnych było 13 radnych nieobecni: Bożena Aksiutin, 

Małgorzata Piotrowska.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-

2023.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

3) w sprawie emisji obligacji Gminy Bobolice oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

   

4) w sprawie wielkości środków publicznych przeznaczonych na udzielenie pomocy w 

ramach zwolnień z podatku od nieruchomości.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

5) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

6) w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  
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Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.   

 

7) w sprawie ustalenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego oraz stawek podatku 

rolnego.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

8) w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

9) w sprawie ustalenia ceny sprzedaży drewna dla celów podatku leśnego oraz wysokości 

stawek podatku leśnego.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 
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10) w sprawie ustalenia inkasentów pobierających podatek od nieruchomości, podatek 

rolny, leśny, opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową i miejscową na terenie 

gminy Bobolice.      

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

11) w sprawie wysokości stawek opłaty targowej oraz terminów płatności i sposobu jej 

poboru  na terenie Gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

12) w sprawie uchylenia Uchwały nr XLIII/384/10 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 

27 sierpnia 2010 r. w sprawie przystąpienia Gminy Bobolice do wspólnej realizacji 

projektów pn. „Wrota Parsęty II-Infrastruktura społeczeństwa informacyjnego w 

dorzeczu Parsęty” oraz „Wrota Parsęty II – Usługi społeczeństwa informacyjnego w 

dorzeczu Parsęty”.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Mieczysława Brzoza Burmistrz Bobolic.    

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”    

 

 

Ad. 8. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   
W tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informacje dotyczące 

oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych Rady Miejskiej.  
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Zgodnie z przepisami artykułu 24 h ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym poszczególne urzędy skarbowe przysłały informacje dotyczące złożonych 

oświadczeń majątkowych o: 

1) Osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie – 

takich osób nie było. 

2) Nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowaniu oświadczeń majątkowych wraz 

z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia – 

informuję, nie stwierdzono nieprawidłowość skutkującą koniecznością skierowania 

sprawy do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej.  

3) Działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych – nie było potrzeby.  

 

Ad. 9 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice. 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


